



澳門生產力暨科技轉移中心  
MACAU PRODUCTIVITY & TECHNOLOGY TRANSFER CENTER  
考獲國際管理系統認證的本澳機構名錄  
DIRECTORY OF LOCAL ORGANIZATIONS CERTIFIED TO  
INTERNATIONAL MANAGEMENT STANDARDS

名稱：	明道數據科技(澳門)有限公司	
地址：	澳門慕拉士大馬路201-207號泉福工業大廈3樓A	
標準：	考取認證：	證書有效期：
	ISO/IEC 20000-1:2018 ISO/IEC 27001:2022	2028年12月6日 2028年12月6日
認證範圍：	<p>ISO/IEC 20000-1:2018 明道數據科技的服務管理系統支援提供企業資源規劃系統軟件解決方案服務的設計、轉換、交付與客製化開發，以及服務目錄中所提供的相關技術支持服務</p> <p>ISO/IEC 27001:2022 提供企業資源規劃系統軟件的設計、轉換、交付與客製化開發，及相關軟件定制開發活動相關業務的資訊安全管理體系 根據日期為2025年9月1日，版本1.0的適用性聲明(SoA)</p>	
電話：	853-2882 8274	
網站：	--	

免責聲明：

上述資料由考獲認證的企業/組織及認證機構所提供。如資料內容有任何錯誤或遺漏，及因此而導致任何損失，CPTTM 概不負責。假若有需要更新資料，請聯絡 CPTTM 標準、管理及培訓考試部：

Disclaimer:

The above information is provided by the certified organization and the certification body. CPTTM cannot be held responsible for any errors or omissions in the information and consequent damages. To update the information, please contact the CPTTM Standards, Management, Training & Assessment Department:

Tel: (853) 28781313

Fax: (853) 28788233

Email: [quality@cpttm.org.mo](mailto:quality@cpttm.org.mo)



澳門生產力暨科技轉移中心  
MACAU PRODUCTIVITY & TECHNOLOGY TRANSFER CENTER  
考獲國際管理系統認證的本澳機構名錄  
DIRECTORY OF LOCAL ORGANIZATIONS CERTIFIED TO  
INTERNATIONAL MANAGEMENT STANDARDS

Certificate No: **IT015**



*This is to certify that the Information Technology Services Management System of*  
**明道數據科技（澳門）有限公司**  
**MING DAO TECNOLOGIA DE DADOS (MACAU) LDA.**  
**MING DAO DATA TECHNOLOGY (MACAO) LIMITED**

澳門慕拉士大馬路 201-207 號泉福工業大廈 3 樓 A  
201-207 Av. De Venceslau de Morais Edifício Industrial Chun Foc 3/A, Macau  
Room A, 3rd Floor, no. 201-207 Av. De Venceslau de Morais, Industrial Chun Foc Building, Macao

complies with the requirements of  
**ISO/IEC 20000-1 : 2018**

information technology services management system standard, applicable to:

The IT service management system of Ming Dao Data Technology that supports the provision of  
design, transition, delivery, and customization development of enterprise resource planning system  
software solution services, and related technical support services as delivery in service catalogue

明道數據科技的服務管理系統支援提供企業資源規劃系統軟件解決方案服務的設計、  
轉換、交付與客製化開發，以及服務目錄中所提供的相關服務

Signed for and on behalf of

**ACCREDITED CERTIFICATION INTERNATIONAL LIMITED**

Authorised Signatory



Registered address: Unit 1901, Yen Sheng Centre, 64 Hoi Yuen Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong  
Tel (852) 39778988 Fax (852) 28061940 Email: enquiry@aci-limited.com Website: www.aci-limited.com  
Note: This certificate remains the property of Accredited Certification International Limited and shall be returned  
immediately upon request. In accordance with the ACI Regulations, the ACI undertakes no liability or responsibility for  
any management system outputs supplied in accordance with the requirements of this Certification Scheme. The  
accreditation logo indicates IAS accreditation in respect of those activities of ACI covered under registration number  
MSCB-212. Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of ISO/IEC 20000-1:2018  
requirements may be obtained by consulting the organization.

The continued validity may be verified via scanning the code with a smartphone or via  
website [www.aci-limited.com](http://www.aci-limited.com). Further enquiry, please contact (852) 39778988.

Scan to verify



this certificate

Original Certification 6 December 2025

Expiry 6 December 2028



澳門生產力暨科技轉移中心  
MACAU PRODUCTIVITY & TECHNOLOGY TRANSFER CENTER  
考獲國際管理系統認證的本澳機構名錄  
DIRECTORY OF LOCAL ORGANIZATIONS CERTIFIED TO  
INTERNATIONAL MANAGEMENT STANDARDS

Certificate No: IS048



*This is to certify that the Information Security Management System of*

**明道數據科技（澳門）有限公司  
MING DAO TECNOLOGIA DE DADOS (MACAU) LDA.  
MING DAO DATA TECHNOLOGY (MACAO) LIMITED**

澳門慕拉士大馬路 201-207 號泉福工業大廈 3 樓 A

201-207 Av. De Venceslau de Moraes Edifício Industrial Chun Foc 3/A, Macau

Room A, 3rd Floor, no. 201-207 Av. De Venceslau de Moraes, Industrial Chun Foc Building, Macao

*complies with the requirements of*

**ISO/IEC 27001 : 2022**

*information security management system standard, applicable to:*

The information security management system for the business operations relating to  
Provision of design, transition, delivery, and customization development of enterprise resource planning  
system software solution services, and related technical support services

in accordance with the Statement of Applicability (SoA) dated 1 September 2025

提供企業資源規劃系統軟件的設計、轉換、交付與客製化開發，及相關軟件定制開發活動

相關業務的資訊安全管理體系

根據日期為 2025 年 9 月 1 日，版本 1.0 的適用性聲明 (SoA)

Signed for and on behalf of

**ACCREDITED CERTIFICATION INTERNATIONAL LIMITED**

Authorised Signatory



Registered address: Unit 1901, Yen Sheng Centre, 64 Hoi Yuen Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong  
Tel (852) 39778988 Fax (852) 28061940 Email: enquiry@aci-limited.com Website: www.aci-limited.com  
Note: The certificate remains the property of Accredited Certification International Limited and shall be  
returned immediately upon request. In accordance with the ACI Regulations, the ACI undertakes no  
liability or responsibility for any management system outputs supplied in accordance with the  
requirements of this Certification Scheme. The accreditation logo indicates IAS accreditation in respect of  
those activities of ACI covered under registration number MSCB-212. Further clarifications regarding the  
scope of this certificate and the applicability of ISO/IEC 27001:2022 requirements may be obtained by  
consulting the organization.

The continued validity may be verified via scanning the code with a  
smartphone or via website [www.aci-limited.com](http://www.aci-limited.com). Further enquiry, please  
contact (852) 39778988.

Scan to verify



this certificate

Original Certification 6 December 2025

Expiry 6 December 2028